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Jiaxin Liu 

Beijing 

+86 10 8525 4639 

jiaxin.liu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ General corporate 

◼ Capital markets 

◼ Technology, media and telecoms 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Liu joined Han Kun Law Offices in 2010.  Mr. Liu specializes in venture capital and private 

equity financing, public financing, restructuring, and mergers and acquisitions.  He has represented 

a large number of venture capital funds, private equity funds, strategic investors, start-up companies, 

and entrepreneurs in various industries covering Internet, education, telecommunications, retail, and 

pharmaceutical, and has assisted in forming deal structures, drafting legal documents, and 

participating in negotiations.  In the public financing area, Mr. Liu has represented a large number 

of issuers and underwriters in Chinese company initial public offerings, debt offerings, and alternative 

public financings on international securities exchanges. 

EDUCATION 
Mr. Liu graduated from China University of Political Science and Law with a bachelor's degree in 

Law (LL.B). 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

HONORS AND AWARDS 
Highly Recommended Partner (The Legal 500, 2022) 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, Cantonese 
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刘家欣 

北京 

+86 10 8525 4639 

jiaxin.liu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 一般公司事务 

◼ 资本市场 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

工作经历 

刘家欣律师自 2010 年加入汉坤律师事务所。刘律师主要从事创业投资及私募股权投资、上市、

重组、兼并收购等业务。刘律师曾为众多创业投资基金、私募股权基金、战略投资者、初创

企业和创业者提供投融资相关的法律服务，涉及互联网、教育培训、通信科技、批发零售、

医疗健康等行业，具体工作包括设计交易结构、起草法律文件、参与谈判等。在资本市场领

域，刘律师曾代表多家发行人和承销商为中国企业在境外的首次公开发行上市、债券融资和

其他方式公开融资上市提供法律服务。 

教育背景 

刘家欣律师毕业于中国政法大学并获得法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

荣誉与奖项 

获得重点推荐的合伙人（The Legal 500，2022） 

工作语言 

中文、英文、粤语 


